
Raadsvragen Gemeentebelangen, Vliegroutes Lelystad, Raad 28 november 2016

Voorzitter,
Anticiperend op de berichten van de laatste week over vliegveld Lelystad in de krant en zeker ook op 
de inbreng van de insprekers van vanavond hadden we al een vraag voorbereid voor deze ronde.
Als lokale partij kunnen hebben we zeker wel aandacht voor de problemen die we kunnen 
verwachten als de aanvliegroutes en hoogtes blijven zoals aangekondigd.

Een van onze mogelijkheden is om het college te vragen naar haar contacten met de overheid en 
laatste informatie over de stand van zaken. We horen nu graag van de wethouder hoe een en ander 
er voor staat en in welk tijdspad wij definitieve antwoorden kunnen verwachten.

Gerard Jutten
Gemeentebelangen


